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Häälteenamusega (poolt 5, vastu ei ole, erapooletuid ei ole, hääletamata jättis 0) vastu võetud 

järgmine päevakord: 

1. Detailplaneeringute ning arendamisega seonduv infovahetus komisjoniga 

2. Detailplaneeringute ja objektide ülevaade 

3. Arendamise statistika/trend aastate lõikes - ehitusload / elanike arv / kasutusload 

(elamispinnad) 

4. Üldplaneeringu hetkeseis, järgmised sammud, komisjoni kaasatus. 

5. Jooksvad küsimused 

 

Otsused ja eriarvamused 

1. Päevakorrapunkt: Detailplaneeringute ning arendamisega seonduv infovahetus 

komisjoniga 

 

E. Nõmmoja andis ülevaate planeeringute menetlemise korraldamisest ja etappidest. Komisjoni 

liikmed esitasid täpsustavaid küsimusi. Toimus arutelu. 

Lepiti kokku edasine infovahetus komisjoniga planeeringute majasisese arutelude jaoks. 

 

2. Päevakorrapunkt:  Detailplaneeringute ja objektide ülevaade 

 

E. Nõmmoja andis ülevaate viimastest detailplaneeringutest ja objektidest ning nendega 

seonduvast. Vaadati kodulehel olevaid planeeringuid ja objekte. Arutati ning kaaluti erinevate 

lahenduste võimalikkust informatsiooni paremaks jagamiseks ja kaasamiseks nagu näiteks 

töögrupid või komisjonid. Komisjoni liikmed esitasid täpsustavaid küsimusi. Toimus arutelu. 

 

3. Päevakorrapunkt: Arendamise statistika/trend aastate lõikes - ehitusload / elanike arv 

/ kasutusload (elamispinnad) 

 

Vaadati üle senine statistika ja arutleti võimalike uuenduste ja muudatuste üle. Head statistikat 

EHRist otse saada ei õnnestunud, tuli ministeeriumist küsida. Andmed tuleks korrastada ja 

esitada lihtsalt ja visuaalselt arusaadavalt. Edaspidi tuleb spetsialistidel teha aasta kokkuvõtteid 

samadel alustel ning statistiakt täiendada.  

 

 

 



4. Päevakorrapunkt: Üldplaneeringu hetkeseis, järgmised sammud, komisjoni kaasatus 

 

E. Nõmmoja andis ülevaate üldplaneeringu hetkeseisust. Arutleti tööde kvaliteedi üle ning selle 

üle, mida vaja täpsustada. Kergliiklusvõrgustik, Magistraalteed, Asumipõhised detailid nagu 

rohealad. Lepiti kokku edasine infovahetus komisjoniga. 

 

5. Päevakorrapunkt: Jooksvad küsimused 

 

Sisend linna ÜPle ov. piiriüleste teede ja kergliiklusteede osas, linna ühistranspordi 

laiendamine. 

 

 

Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 

 


